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PROTOKÓŁ Nr  85.2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji 

z dnia 27 sierpnia 2018 r. 

Obecni: 

1. Bogdan Jusiński – Przewodniczący Komisji 

2. Włodzimierz Fydryszek – Członek Komisji 

3. Stanisław Kielak – Członek Komisji 

4. Adam Wojtyra – Członek Komisji 

5. Grażyna Barbara Krupa – Członek Komisji 

Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Członkowie Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

2. Waldemar Banaszek – Zastępca Burmistrza Tłuszcza 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji 

Bogdan Jusiński witając wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji i 

proponując następujący porządek: 

 

1. Zestawienie inwestycji wykonanych  na 2018 rok. 

2. Sprawy różne. 

3. Propozycje do budżetu na 2019 rok. 

4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

 

Ad1. Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek na wstępie powiedział, że 

jest bardzo dużo wykonanych inwestycji w 2018 roku.  

 

 Do 15 października 2018 roku powinny być wykonana modernizacja  

chodników na osiedlu Słoneczna, chodnika ulicy Spacerowej w Postoliskach, 
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modernizacja ulicy Żabiej  w Jasienicy, budowa drogi w miejscowości 

Stasinów, budowa ulicy Zasobnej w Chrzęsnym, budowa drogi gminnej 

Pawłów. 

 Do 30 września wykonanie chodnika we wsi Jadwinin, wykonanie chodnika na 

ulicy Leśnej w Jasienicy, przebudowa ulicy Kolejowej w Tłuszczu, przebudowa 

drogi Jaźwie-Grabów. 

 

Modernizowane i budowane są oświetlenia uliczne. 

Do 30 września wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej przy ulicy 

Jadowskiej, wykonanie dokumentacji projektowej i budowa linii oświetleniowej 

w miejscowości Szymanówek do 12 września, wykonanie dokumentacji 

projektowej i budowa linii oświetleniowej w miejscowości Franciszków do 12 

września. 

Wykonano dokumentacje projektową i linię oświetleniową na ul. Słowiczej, ul. 

Jarzynowej, ul. Truskawkowej i ul. Strumykowej w Tłuszczu oraz na ul. 

Cmentarnej w Jasienicy. 

 

Następnie Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek przedstawił projekty 

infrastruktury sanitarno-kanalizacyjnej. Obecnie kanalizacja  projektowana jest 

na osiedlu Długa, Bolesława IV i Kolejowa. Termin wykonania do 21 grudnia 

2018 roku. 

Z mniejszych projektów wykonane są projekty na ul. Tłuszczańskiej, a w trakcie 

wykonywana jest ul. Wiejska. 

Duży projekt na osiedlu Klonowa-Norwida  I etap jest wykonany. Trwają prace 

do uzyskania pozwolenia na użytkowanie. II etap przewidywany termin do 31 

października 2019 roku. III etap wejście na ul. Sieroszewskiego do ul. Słowiczej 

planowany jest na 27 sierpnia 2018 roku. Termin wykonania do jesieni. 

Radna Grażyna Krupa zapytała o konkretną datę wykonania III etapu. 
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Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że konkretnie nie ma 

terminu, ale jest to około miesiąca na wykonanie 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Groszek zapytał Zastępcę Burmistrza Waldemara Banaszka czy już zaczęły się 

prace na ul. Racławickiej. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że już zaczynają się 

roboty. Są dwa etapy. Termin zakończenia przewidziany jest na 30 listopada 

2018 roku. 

 

Ulica Wodospadowa termin wykonania przewidziany jest też na 30 listopada 

2018 roku. 

Do 30 września 2018 roku ma być wykonany projekt budowy sieci 

wodociągowej w na odcinku Łysobyki-Dzięcioły. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zapytał kiedy 

planowane jest zamknięcie budowy targowiska. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że do 30 września 2018 

roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zapytał, gdzie w 

odbędą się dożynki powiatowo-gminne.  

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że w związku z 

brakiem zakończenia inwestycji i odpowiednich odbiorów dożynki odbędą się 

na Stadionie Miejskim. 

 

Radny Robert Pacuszka powiedział, że zostały wprowadzone dwie inwestycje 

na osiedlach Borki i Klonowa-Norwida. Chodzi o dokończenie modernizacji 

ulicy Przejazdowej i chodnik na ulicy Mazowieckiej  do przejazdu kolejowego 

ramach bezpiecznego dojścia dzieci do szkoły. 
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Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że ta inwestycja będzie 

w tym tygodniu rozpoczęta, a najpóźniej w pierwszym tygodniu września. 

 

Radny Robert Pacuszka zapytał, kiedy będą postępy odnośnie ulicy 

Przejazdowej.  

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek  nadmienił, że na razie nie można 

rozpisać przetargu, ponieważ są trudności z właścicielami. Jest jeszcze tydzień 

na odwołanie, a potem będzie rozpisywany przetarg. Środki są zabezpieczone na 

tą inwestycję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zadał pytanie 

jak wygląda sprawa wiaduktu. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że przetarg jest 

rozstrzygnięty, środki są zabezpieczone na ten cel ok.35 mln i w ciągu 18 

miesięcy inwestycja powinna być ukończona. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zapytał o 

budowę oczyszczalni. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek poinformował, że większość terenu 

pod budowę jest już wykupiona, a reszta będzie specustawą. Jest już koncepcja 

na kanalizację dla całej Gminy i w przyszłym roku trzeba przygotować się do 

budowy nowej oczyszczalni. 

Radna Grażyna Krupa zapytała jaka jest koncepcja przyłączenia do oczyszczalni 

osiedla Długa i Kolejowa. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że część będzie można 

przyłączyć jeszcze do starej oczyszczali. Nadmienił również, że  chcą 

wybudować oczyszczalnię i zlewnię w Jasienicy i wówczas zlewnia w Tłuszczu 

będzie natychmiast zamknięta. 
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Radna Grażyna Krupa zapytała kiedy będzie pozwolenie na użytkowanie 

budowanego obecnie odcinka kanalizacji na osiedlu Klonowa – Norwida. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że jeszcze trwają 

odbiory i nie zna dokładnej daty. W dużej mierze zależy to od Starostwa. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński zadał pytanie o 

możliwość uczestniczenia przez członków Rady w odbiorach inwestycji 

pomimo, ze jest to w kompetencjach Burmistrza. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że nie widzi problemu 

w tym, aby Radni uczestniczyli przy tego typu działaniach. Nadmienił, że przy 

niektórych inwestycjach radni na bieżąco uczestniczą przy budowie i odbiorach. 

 

Ad.2 Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Groszek wystąpił z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza Waldemara Banaszka 

czy znany jest mu temat naprawy kominów w Szkole Podstawowej w Kozłach. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że kominy w szkole 

będą naprawiane, ale na chwilę obecną nie ma wykonawcy. Pani Dyrektor cały 

czas poszukuje osób mogących zająć się tym tematem, jednak dotychczas brak 

jest wykonawcy. 

Miedzy uczestnikami Komisji a Zastępcą Burmistrza Waldemarem Banaszkiem 

wywiązała się krótka dyskusja na  temat wykonania kosztorysu, zabezpieczenia 

środków i wykonania naprawy kominów. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Groszek powiedział, że na początku września będą w tej szkole i porozmawiają 

z Panią Dyrektor na temat tej sprawy. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

Tadeusz Groszek nadmienił, że do Komisji wpłynęło pismo dotyczące sytuacji 
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w Szkole Podstawowej im Królowej Jadwigi w Tłuszczu i prosi Zastępcę 

Burmistrza Waldemara Banaszka o wyjaśnienie tej sytuacji. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że znany jest mu ten 

temat, ponieważ pismo to skierowane było do Kuratorium. Związki Zawodowe 

dostały odpowiedź, że ta skarga jest niezasadna. Kuratorium nie stwierdziło 

żadnych uchybień. 

Radna Grażyna Krupa poprosiła o kopię odpowiedzi do wglądu Komisji. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że należy zwrócić się z 

tą prośbą do Związków Zawodowych, bo tam skierowana była odpowiedź. 

 

Radny Adam Wojtyra zwrócił z zapytaniem do Zastępcy Burmistrza Waldemara 

Banaszka odnośnie uzyskania pozwolenia na użytkowanie nowopowstałego 

pomieszczenia przy Szkole  Podstawowej w Stryjkach oraz o gwarancję na 

wykonanie tego pomieszczenia. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek nadmieni, że w ramach gwarancji 

będzie to musiało być naprawione i jeśli chodzi o użytkowanie, to wszystko jest 

zgodne z prawem i otwarcie będzie 3 września 2018 roku. 

 

Radny Robert Pacuszka zapytał jak wygląda sprawa odnośnie gwarancji 

inwestycji drogowych, bo w zeszłym roku na osiedlu Borki wybudowany został 

chodnik i w tej chwili on się zapada. 

Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek odpowiedział, że jest gwarancja i 

należy to zgłosić do wydziału drogowego. 

 

Przewodniczący Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska Tadeusz 

Groszek zapoznał zebranych z wnioskiem mieszkańców dotyczącym nadania 

nazwy ulicy. Zaproponował żeby nie powtarzały się nazwy ulic w gminie, bo 

często jest to kłopotliwe. Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska oraz 
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Komisja Budżetu i Inwestycji proponuje nazwę ulicy Wypoczynkowa, o którą 

też wnioskowali mieszkańcy. 

 

Radny Adam Wojtyra  nadmienił, że na poprzedniej sesji były przeniesione 

środki na utrzymanie dróg. Rozmawiał z wydziale drogownictwa o możliwości 

skorzystania w swoim terenie z tych środków i uzyskał informację, że kwota się 

kończy, a w jego okręgu z tego funduszu nic nie było zrobione. Potrzebuje dwa 

samochody do wywiezienia drogi w swoim okręgu. 

 

Ad.3 Przewodniczący Komisji Budżetu i Inwestycji Bogdan Jusiński powiedział 

o możliwości składania wniosków do budżetu  na 2019 rok do końca września 

2018 roku na kwotę 200 tys. Złotych. Wywiązała się krótka dyskusja na ten 

temat. 

 

Ad.5 Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 30 sierpnia 2018roku 

godz. 13.30. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodniczący Budżetu i Inwestycji 

                                                        

                                                   Bogdan Jusiński 

 

 

 

1. Dokument utworzony przez: Elżbieta Dąbrowska 

2. Data utworzenia dokumentu: 28.08.2018r. 
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